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O B E C    MA L Ý    S L A V K O V 

                                                                                                                    Malý Slavkov, 04. 12. 2023 

Z Á P I S N I C A 

 

zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malom Slavkove, 

 konaného dňa 04. 12. 2023 o 16.30 hod. na Obecnom úrade v Malom Slavkove 

 

Prítomní poslanci: 6 - Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít Svocák, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Denisa Vilková                                                              

Neprítomný(í) poslanci: 1 - Bc. Daniel Trošan 

Hlavná kontrolórka obce: PhDr. Mária Balková - neprítomná 

Prezenčná listina tvorí neoddeliteľnú súčasť písomnej dokumentácie  7. rokovania OZ,  zo dňa  04. 

12. 2023. 

DVD č. 7/2023 tvorí neoddeliteľnú súčasť písomnej dokumentácie  7. rokovania OZ,  zo dňa  04. 

12. 2023 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

Starosta obce Mgr. Ladislav Oravec privítal prítomných poslancov. Zahájil 7. rokovanie a 

skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné, zo siedmich poslancov sú prítomní 6. 

 

2. Schválenie programu 

Starosta  predložil na rokovanie program 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Malom Slavkove.  

Prítomní poslanci súhlasili s predloženým programom okrem bodu č. 4. Kontrola plnenia uznesení. 

Starosta obce dal  za predložený program hlasovať. Obecné zastupiteľstvo prijalo k 2. bodu 

programu uznesenie č. 77: Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove schvaľuje program 7. 

zasadania OZ   

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu 

3. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

4. Súhlas s prijatím úveru 

5. Záver 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Mgr. Denisa Vilková  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Bc. Daniel Trošan 

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7    
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3. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Starostom obce boli  do  návrhovej komisie navrhnutí: Anatolij Dejneka, Mgr. Denisa Vilková  

za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. František Bartko, Ing. Petra Šavelová 

za zapisovateľa bol určený: Rastislav Cirák 
 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 3. bodu programu uznesenie č. 78: Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove 

A/ schvaľuje  

návrhovú komisiu v zložení: Anatolij Dejneka, Mgr. Denisa Vilková 

B/ berie na vedomie, 

že starosta obce určil overovateľov zápisnice: Ing. František Bartko, Ing. Petra Šavelová 

za zapisovateľa: Rastislav Cirák 

za video prepis: Alexandra Roth Smiljkić 
 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
6 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Mgr. Denisa Vilková  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Bc. Daniel Trošan 

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7    

 

4. Súhlas s prijatím úveru 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – neveril, že bude také ťažké zohnať ponuky od bánk. 

Niektoré banky absolútne vôbec záujem o to neprejavili. Tri banky boli ústretové. 

Ing. František Bartko ( poslanec ) – Mali sme ich šesť, a nakoniec sme skončili pri troch, a jedna 

z nich vlastne ešte dodnes neposlala nám nič. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) - predložil dve ponuky, od Prima banky a Slovenskej 

sporiteľne. Rozdiel je v poplatkoch. Pri tej Prima banke je dosť vysoký na začiatku ročný poplatok. 

Ale prístup Slovenskej sporiteľne bol najlepší. Dosť sa zaujímali o to.  

Ľudovít Svocák ( poslanec) – opýtal sa, čo tých 80 000,- EUR, sú čo? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – to nám treba zaplatiť 

Ing. František Bartko ( poslanec ) – to bude tá tretia splátka odpovedal Ľudovi. A to by sme 

neplatili zo svojho, a potom si žiadať preplatenie od nich, a tak to zaplatí banka a oni to budú rovno 

vracať cez banku. Pretože už sa medzitým niečo preplatilo  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – to máme vlastne pri všetkých tak. Uviedol, že tam nám 

môže ešte narásť jedine tá spoluúčasť, s ktorou sme rátali.  

Ďalej uviedol, že do konca roka máme uhradiť 80 000,- EUR za modernizáciu KD, 100 000,- EUR 

za dobudovanie ZTI v obci a 150 000,- EUR za dobudovanie systému triedeného zberu.  

A pri tých  100 000,- EUR informoval, že keď nám MINV SR vráti peniaze, ktoré nám má poslať, 

67 000,- Eur za kuchyňu a 44 000,- EUR v rámci imigračnej výzvy. Tých 100 000,- EUR by sme  

nemuseli brať. Ale keď nám ich nevrátia tento rok, tak musíme vziať.   

Ľudovít Svocák ( poslanec) – uviedol, že do konca roka máme už len 3 týždne. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – každú chvíľu čakáme, že nám prídu tie peniaze. My 

potrebujeme do 15. 12. 2023 to zaplatiť, a oni by nám mali do 15. 12. 2023 zaplatiť.  

Ľudovít Svocák ( poslanec) – opýtal sa, čo sa stane, ak by tá pôžička neprešla? 
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Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – odpovedal, že môžu prísť a skončí nám celý projekt za 

celkovú sumu. Keď my nebudeme mať dobudovanú technickú infraštruktúru ukončenú, môžu nám 

urobiť korekciu na tom celom. 

Ing. František Bartko ( poslanec ) –  z tých 700 000,- EUR  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – všetkým projektom končí programovacie obdobie, a tohto 

roku musia byť vyplatené do 15.12.2023. Je iné keby  nekončilo to programovacie obdobie. 

Ing. František Bartko ( poslanec ) – dodal, že bolo by to iné keby nekončilo programovacie obdobie 

dalo by sa to prenášať medzi rokmi. Ale nedá sa. Jediné, čo teda ide na kapitálové - tých 250 000,- 

EUR, čo chýbalo k ceste.  

Ľudovít Svocák ( poslanec) – a separačný? Či to je separačný dvor? Opýtal sa, že či je vyplatený? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce)  – Nie je. Zajtra by nám mala končiť súťaž na dodávku 

kontajnerov. Museli sme ju opakovať.  

Ľudovít Svocák ( poslanec) – dodal či je to celý separačný dvor? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – áno, to je celý separačný dvor aj s kontajnermi. Museli sme 

súťaž opakovať, pretože nám ju zrušili.  

Ing. František Bartko ( poslanec ) – Pamätáš, kontajneri a zariadenie na vyberanie kontajnerov. 

Ľudovít Svocák ( poslanec) – teraz tie kontajneri budú? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – veď čakáme, zajtra by sa mala súťaž skončiť. Keď bude, 

musia kontajneri dodať do 14 dní, vyplatíme ich a dúfam bude všetko v poriadku.  

Ľudovít Svocák ( poslanec) – tak, ale zajtra to končí a nikto sa ti ešte neozval?  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – nie to je cez Vestníku verejného obstarávania. 

Ing. František Bartko ( poslanec ) – on ani nemôže do toho vstupovať, pretože to ide cez Vestník 

verejného obstarávania.   

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – mne príde len výsledok, ktorá firma mi to má dodať. 

Ľudovít Svocák ( poslanec) – a v sále je čo, vlastne sa opýtal?  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – ozvučenie, osvetlenie. To je projekt cez MINV kultúry. 

Ľudovít Svocák ( poslanec) – opýtal sa či ozvučenie, osvetlenie za 190 000,- EUR?  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – áno, aj čistička vzduchu je tam, všetko. 

Ľudovít Svocák ( poslanec) – informoval sa, kedy nám ho schválili? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – minulý rok nám schválili.  

Ing. František Bartko ( poslanec ) – veď sme sa bavili, že  môžeme dostať peniaze na modernizáciu 

kultúrného domu.   

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – to je z MINV kultúry 

Ľudovít Svocák ( poslanec) – kedy sa to riešilo?  

Ing. František Bartko ( poslanec ) – neviem ti povedať z hlavy teraz. Ale viem, že sme sa bavili 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – minulé volebné obdobie. Je tam projektor, plátno 4x4, 

osvetlenie celého javiska, čistička vzduchu 3ks, informačná tabuľa elektronická, mikrofóny, 

ozvučenie. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce) – uviedol ponuky bánk:  

Slovenská sporiteľňa – investičný úver vo výške 250 000,-EUR so splatnosťou 10 rokov, úroková 

sadzba 0,59 % p.a.  

Prima banka – investičný úver vo výške 250 00,-EUR so splatnosťou 10 rokov, úroková sadzba 

0,60 % p.a. 

Ponuky bánk tvoria prílohu zápisnice. 

Po uvedených informáciách dal starosta hlasovať za ponuku od Slovenskej sporiteľne. Za ponuku 

hlasovali 5 poslanci, proti nebol nikto, 1 sa zdržal, a 1 bol neprítomný.  
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Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 4. bodu programu uznesenie č. 79: Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

A/udeľuje súhlas 

s prijatím úveru vo výške úverového rámca, od Slovenská sporiteľná, a.s., 

1.) za účelom financovania kapitálových  výdavkov, max 250 000,00 EUR 

2.) za účelom pred financovania projektu 

► „Modernizácia KD Malý Slavkov“ max. 80 000,00 EUR 

► „ Dobudovanie systému triedeného zberu a odvozu komunálneho odpadu    

      v obci Malý Slavkov, max. 150 000,00 EUR 

►“ Dobudovanie základnej technickej infraštruktúry v obci Malý Slavkov“ max. 

100 000,00  EUR 

   (ďalej len „Úver “) 

B/poveruje 

starostu p. Mgr. Ladislava Oravca, aby ako zástupca obce Malý Slavkov, uzatvoril zo Slovenská 

sporiteľňa a.s., bankou príslušné zmluvy o úvere a ďalšiu zmluvnú dokumentáciu potrebnú pre 

prijatie Úveru.  

C/ berie na vedomie 

Stanovisko hlavného kontrolóra  obce PhDr. Mária Balková: Prijatie predmetného úveru v čiastke 

250.000,- EUR je v rozmedzí zákonom stanoveného limitu,  do poručujem  jeho prijatie. 

 

 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ing. Petra 

Šavelová, Mgr. Denisa Vilková  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ľudovít Svocák 

Neprítomní: 1 Bc. Daniel Trošan 

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7    

 

5. Záver 

V závere zasadnutia starosta obce  poďakoval prítomným za účasť a spoluprácu a ukončil 7. 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Malý Slavkov.  

 

 

 

 

 

                                                                                                 ......................................... 

                                                                                          Mgr. Ladislav Oravec  

                                                                                                 starosta obce  
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Overovatelia: 

 

 

 

 Ing. František Bartko      ................................................ 

 

 

 

Ing. Petra Šavelová         ................................................. 

                                                    

  

                                                     

         
                                                                                                                                                                                                                                                               

Zapísali:  

 

 

 

Rastislav Cirák                   

 

 

 

Videoprepis: 

 

 

 

Alexandra Roth Smiljkić                        

 
 

 

 

 


